To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST PHARMA. & CHMICAL IND. & MEDICAL APPLIANCES Date: 05-04-2023 12:24:58 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيماوية والمستلزمات الطبية التاريخ: 05-04-2023 12:24:58 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of MIDDLE EAST PHARMA. & CHMICAL IND. & MEDICAL APPLIANCES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 2:30 on 10-04-2023 at zoom to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيماوية والمستلزمات الطبية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 10-04- 2023 الساعة 2:30 في زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
Amendment of the Memorandum of Association and Articles of Association of the company in accordance with the decisions of the General Assembly in its extraordinary meeting.	تعديل عقد التأسيس والنظام الاساسي للشركة بما يتفق مع قرارات الهيئة العامة في إجتماعها غير العادي.
Increasing the authorized capital of the Company	زيادة رأس مال الشركة المصرح به
Increasing the authorized capital of the company by (5 million) dinars/share to become 6,250,583 dinars/share instead of 1,250,583 dinars/share by capitalizing part of the shareholders' payables according to the following detail: Mr. Hamza Ahmed Yousef Tantash, for the amount of (2,365,197 dinars). Mrs. Maysir Hamed Youssef Aklouk (364,980 dinars). Gentlemen / Tantash Investment Group Company (1,875,806 dinars). Arab Center for Pharmaceutical Industries Company (394,017 dinars).	زيادة رأس مال الشركة المصرح به بمبلغ (5 مليون)دينار/سهم ليصبح 6,250,583 دينار/سهم بدلا من 1,250,583 دينار/سهم من خلال رسملة جزء من ذمم المساهمين الدائنة حسب التفصيل التالي: السيد/ حمزه احمد يوسف طنطش بمبلغ (2,365,197 دينار). الفاضلة/ ميسر حامد يوسف عكلوك بمبلغ (364,980 دينار). السادة/ شركة مجموعة طنطش للاستثمار (1,875,806 دينار). شركة المركز العربي للصناعات الدوائية بمبلغ (394,017 دينار).
Decreasing of the Company's capital	تخفيض رأس المال
1- Amortizing the amount of (11,194,627 million) dinars from the company's accumulated losses on the balances	-1 إطفاء مبلغ (11,194,627 مليون) دينار من خسائر الشركة المتراكمة على الشركة بأرصدة كبار المساهمين وهم :- السيد/

of major shareholders, who are: Mr. Hamza Ahmed Yousef Tantash, for the amount of (5,823,421 dinars) Mrs. Maysir Hamed Youssef Aklouk, with an amount of (2,049,695 dinars). Tantash Investment Group Company (2,439,335 dinars). Arab Center for Pharmaceutical Industries Company (882,176 dinars).

2- Amortizing part of the accumulated losses in the amount of (5 million) dinars by reducing the company's capital from 6,250,583 dinars/share to 1,250,583 dinars/share.
3- Using the statutory reserve in the amount of 293,953 dinars in support of the provisions of Article 186 of the Companies Law to extinguish part of the losses.

حمزه أحمد يوسف طنطش بمبلغ (5,823,421 دينار) الفاضلة / ميسر حامد يوسف عكلوك بمبلغ (2,049,695 دينار). شركة مجموعة طنطش للاستثمار بمبلغ (2,439,335 دينار). شركة المركز العربي للصناعات الدوائية بمبلغ (882,176 دينار). -2 إطفاء جزء من الخسائر المتراكمة بمبلغ (5 مليون) دينار من خلال تخفيض رأس مال الشركة من 6,250,583 دينار/سهم الى 1,250,583

-3 استخدام اللحتياطي الاجباري بمبلغ 293,953 دينار سندا لأحكام المادة 186 من قانون الشركات لإطفاء جزء من الخسائر.

Other:

1- Canceling the previous decision regarding the extraordinary general assembly meeting related to reducing and increasing the company's capital, which was held on 04/25/2021.

2- Authorizing the company's board of directors to take any actions that require the process of extinguishing losses and increasing the capital, and to take decisions in this regard and any necessary decisions according to the law.

-1 إلغاء القرار السابق والخاص بإجتماع الهيئة العامة غير العادي والخاص بتخفيض وزيادة رأس مال الشركة والمنعقد بتاريخ .2021/04/25 . 2021/04/25 . -2 تفويض مجلس ادارة الشركة بأية إجراءات تستلزم عملية

-2 تفويض مجلس ادارة الشركة بأية إجراءات تستلزم عملية إطفاء الخسائر وزيادة رأس المال وإتخاذ القرارات بشأن ذلك وأية قرارات لازمة حسب القانون.

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: ASHRAF ABDULLAH

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ASHRAF ABDULLAH

آخر: